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PROTOKÓŁ NR II.2018 

z przebiegu II sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 6 grudnia 2018 r. 

 

II sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 18 radnych. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr II.2018 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. Lista obecności 

zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1210 otworzył II sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady poinformował, że dnia 3 grudnia pisemne 

zrzeczenie mandatu radnego złożyła Urszula Wąchała – Jędras. Komisarz 

Wyborczy wszczął procedurę wygaszenia mandatu i obsadzenia mandatu z tej 

samej listy, tego samego okręgu kolejnej osoby z największą ilością głosów. 

 

Ad 2. 

 Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek 

obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Zarząd przedstawił 

autopoprawki do zmian budżetowych. 

Ryszard Górnicki spytał o powód braku punktu pt. „Interpelacje 

i zapytania radnych”. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o załączonej do materiałów 

sesyjnych informacji o nowych zapisach ustawowych, ponadto pkt 7 jest 

literalnym zapisem ze statutu Powiatu Zielonogórskiego. Na następnej sesji 

zostanie ta sprawa uszczegółowiona. 

Porządek obrad (o poniższej treści) Rada przyjęła 18 głosami „ZA”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie II Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu nr I.2018. 

4. Informacja Starosty Zielonogórskiego o działalności zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 
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7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski. 

9. Podjęcie uchwał: 

1) powołania Komisji Rewizyjnej Powiatu Zielonogórskiego, (druk 6); 

2) powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Powiatu Zielonogórskiego 

(druk 7);   

3) ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego, (druk 8); 

4) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Zielonogórskiego, (druk 9); 

5) wyrażenia zgody na ograniczenie działalności leczniczej w zakresie 

podstawowej opieki zdrowotnej  Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Sulechowie, (druk 10); 

6) zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Sulechowie, (druk 11); 

7) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, (druk 13); 

8) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-

2022”; (druk 12); 

10. Odpowiedzi na wolne wnioski radnych.). 

11. Zamknięcie II Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż Protokół jest dostępny na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 

a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 

wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Do protokołu z I sesji Rady Powiatu nie zgłoszono uwag i pytań. 

Protokół poddany pod głosowanie Rada przyjęła przy 2 głosach 

wstrzymujących się (Ryszard Górnicki i Adam Jaskulski). 

 

Ad 4. 

Krzysztof Romankiewicz, Starosta Zielonogórski przedstawił informację 

z działań Zarządu w okresie międzysesyjnym, (załącznik nr 3).  

Ryszard Górnicki poprosił, by wzorem lat ubiegłych informację przesyłać 

wraz z materiałami sesyjnymi,. 

 Starosta zwrócił uwagę, że wówczas informacja będzie niepełna. 

 Edwin Łazicki stwierdził, iż z materiałami sesyjnymi radnym zostanie 

przedstawione częściowe sprawozdanie, a na sesji jedynie uzupełnienie 

sprawozdania. 
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Ad 5. 

 

Przewodniczący Rady od 20 listopada do 6 grudnia pełnił dyżury w 

biurze Rady, uczestniczył w posiedzeniach zarządu. Spotykał się również 

z samorządowcami z naszego powiatu, Był z wizytami w powiatowych 

placówkach oświatowych. Brał udział w wystawie fotograficzne w Domu 

Pomocy Społecznej w Trzebiechowie. 

 Przewodniczący będzie pełnił dyżury we wtorki, a wiceprzewodniczący 

naprzemiennie w poniedziałki. 

 

Ad 6. 

 Robert Sidoruk, Wójt Gminy Zabór złożył gratulacje radnym. Wyraził 

zadowolenie z reprezentantki gminy w radzie powiatu i nadzieję na 

rozszerzenie współpracy i zwiększenie inwestycji, w tym droga do Czarnej. 

PKS odmawia wykonania kursów ze względu na stan drogi. Złożył życzenia 

owocnej pracy i współpracy. 

Edwin Łazicki pogratulował ponownego wyboru obecnym na sesji 

burmistrzom i wójtom. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący przypomniał radnym o nowych zapisach ustawowych. 

Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania jest to nowy punkt 

w stałym porządku obrad. Radni otrzymali wraz z materiałami informację 

o nowym zapisie prawnym dotyczącym zapytań i interpelacji, które składane 

są wyłącznie na piśmie Przewodniczącemu Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie staroście. Starosta, lub osoba przez niego wyznaczona, jest 

zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni 

od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.  Treść interpelacji i zapytań oraz 

udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej wiadomości poprzez 

niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej powiatu, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Ad 8. 

 Ryszard Górnicki pogratulował dyrektorom CKZiU oraz LO za 

zorganizowanie uroczystości artystycznych z okazji 100-lecia Odzyskania 

Niepodległości. Wydarzenia były na bardzo wysokim poziomie, niesamowity 

kunszt. Młodzież również zasługuje na wyróżnienie za zaangażowanie. 

 Edwin Łazicki dodał, iż uroczystość w zborze była dziełem trzech 

sulechowskich placówek: CKZiU, LO i SOSW. 

 Adam Jaskulski powtórzył swoje słowa z poprzedniej sesji. Wyraził 

nadzieję, że inwestycja drogowa przez Radomię do Drzonowa zostanie 

w przyszłym roku kontynuowana i II etap zostanie sfinalizowany. Droga jest 

bardzo potrzebna a jej stan jest zły, choć prowadzi ona  do „perełki”, czyli 
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muzeum wojskowego w Drzonowie, które jest odwiedzane przez 

obcokrajowców. Przekazał również konieczność uzupełnienia ubytków na 

drodze powiatowej Świdnica – Letnica  i dalej do Lipna i Koźli. Zdarzają się 

groźne sytuacje. Dyrektor PZZD wykona prace naprawcze tylko należy 

zabezpieczyć środki. 

 

Ad 7. 

1. Przewodniczący Rady Edwin Łazicki poinformował, iż zgodnie 

ze statutem każdy klub przedstawia swojego kandydata do Komisji 

Rewizyjnej Powiatu Zielonogórskiego. Kluby przedstawiły kandydatów, 

kandydaci wyrazili zgodę.  

Powołano Komisję Rewizyjną w składzie: 

Roman Bajor   - przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Aleksandra Szubert - wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Marian Cygan  - członek Komisji Rewizyjnej 

Gabriela Maciejewska- członek Komisji Rewizyjnej 

 

Uchwałę Nr II.6.2018 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Powiatu Zielonogórskiego Radni przyjęli jednogłośnie 18 głosami „ZA” przy 

użyciu urządzeń głosujących (załącznik nr 3). 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   
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15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

2. Przewodniczący przedstawił kandydatury wszystkich 

klubów, do Komisji skarg, wniosków i petycji: PiS – Ryszard Górnicki, 

Forum Samorządowe Powiatu Zielonogórskiego – Danuta Pyrtko, PSL– 

Dariusz Wróblewski, Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska - 

Jacek Gębicki 

 

Zgodę na funkcję wiceprzewodniczącej Komisji wycofała radna Danuta 

Pyrtko, następnie zgodę na członkostwo w Komisji wycofał radny 

Ryszard Górnicki. Projekt uchwały nie został poddany pod głosowanie 

z powodów formalnych. 

 

Edwin Łazicki poinformował, iż komisja zostanie powołana po 

uzupełnieniu składu Rady. 

 

3. W sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego Przewodniczący Rady Edwin Łazicki poprosił 

zgłaszanie kandydatów na członków, następnie o wybranie przewodniczącego 

oraz wiceprzewodniczącego poszczególnych komisji.  

Komisja Budżetowa: 

1. Ireneusz Plechan    - przewodniczący Komisji  

2. Alicja Szułcik    - wiceprzewodnicząca Komisji  

3. Ryszard Górnicki    - członek Komisji  

4. Edward Szyjka    - członek Komisji  

5. Leokadia Loch    - członek Komisji  

6. Mirosław Andrasiak   - członek Komisji 

7. Czesław Hołołub    - członek Komisji 

Przewodniczący Rady Zarządził głosowanie, które przeprowadzono. 

 

Edwin Łazicki przedstawił zaproponowane kandydatury do Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Ochrony 

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego. Kandydaci wyrazili 

zgodę. Komisja w składzie: 

1. Danuta Pyrtko    - przewodniczący Komisji  

2. Czesław Hołołub    - wiceprzewodniczący Komisji  

3. Tadeusz Cygański    - członek Komisji  

4. Leokadia Loch    - członek Komisji  
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5. Gabriela Maciejewska   - członek Komisji  

6. Adam Jaskulski    - członek Komisji 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż doszło do pomyłki 

i przegłosowania części uchwały, po powołaniu składów wszystkich komisji 

dokona się reasumpcji głosowania nad całością uchwały. 

 

Edwin Łazicki zaprezentował kandydatów do Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki oraz Zdrowia i Pomocy Społecznej, podkreślając, 

iż wyjątkowo nie cieszy się dużym zainteresowaniem. 

Powołano Komisję w składzie: 

1. Jacek Gębicki    - przewodniczący Komisji  

2. Beata Zawada    - wiceprzewodniczący Komisji  

3. Aleksandra Szubert   - członek Komisji  

4. Dariusz Wróblewski   - członek Komisji  

 

Reasumpcja głosowania. 

 

Uchwałę Nr II.7.2018 w sprawie ustalenia składu osobowego stałych 

Komisji Rady Powiatu Zielonogórskiego Radni przyjęli jednogłośnie za pomocą 

urządzeń głosujących,18 głosami „ZA”.(załącznik nr 4) 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   
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14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

4. Ryszard Górnicki spytał o autora projektu uchwały. 

Edwin Łazicki oznajmił, iż po uzgodnieniach z przyjętą zasadą nowy 

starosta przejmuje pobory poprzednika. 

Ryszard Górnicki przypomniał, iż Przewodniczący Rady 

wnioskował o obniżenie wynagrodzenia Dariuszowi Wróblewskiemu 

w poprzedniej kadencji, czyli nie ma takiej tradycji. 

Edwin Łazicki stwierdził, że uprzednio sam radny proponował 

najwyższe możliwe uposażenie.  

Ryszard Górnicki zaprzeczył i poprosił o podanie autora projektu 

uchwały. 

Edwin Łazicki podtrzymał swoje słowa i poinformował, iż po 

rozmowach ze starostą zaproponowano wynagrodzenie poprzedniego starosty. 

Ryszard Górnicki zwrócił uwagę na nieobecność Starosty, a chciał 

się zwrócić właśnie do Niego. Dodał, że celowo spytał o autora projektu 

uchwały o wynagrodzeniu starosty oraz dodał, iż należałoby skonsultować 

projekt uchwały z szefami klubów, bądź komitetów wyborczych. To byłby 

piękny gest. Stwierdził też, że nigdy nie ustalał wynagrodzenia starosty, nawet 

nie miał takiej możliwości. Teraz jest rozpatrywana uchwała o wysokości 

wynagrodzenie, a Starosty nie ma. Czy chciał uniknąć wysłuchania dyskusji? 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Starosta miał ważne spotkanie 

i prosił o usprawiedliwienie i zwolnienie z dalszej części sesji. Wszystko 

zostanie przekazane staroście i zaprotokołowane. 

Ryszard Górnicki ponowił sprawę braku rozmów z klubami na temat 

poborów Starosty. Stwierdził, że rozmowa o czyimś wynagrodzeniu pod 

nieobecność zainteresowanego to niesamowity wybieg, a sytuacja jest 

nieprzyjemna i nie ma do kogo się zwrócić. 

Mirosław Andrasiak poinformował, że Starosta miał ważne, 

wcześniej zaplanowane spotkanie. Dodał, iż z doświadczenia w Radzie 

Miejskiej w Sulechowie podczas głosowania nad wynagrodzeniem burmistrza, 

burmistrz opuszczał salę, by łatwiej radni podjęli decyzję, a ni pod presją. 

Adam Jaskulski, który przypomniał o swoim 24,5 letnim 

doświadczeniu jako Wójt, powiedział o przyjętej formule, iż na pierwszej sesji 

nie ustalano najwyższego wynagrodzenia. Motywujące jest podniesienie 
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wynagrodzenia po, na przykład roku za dobrą pracę. Jeśli wynagrodzenie jest 

od razu najwyższe nie ma możliwości docenienia, nagrodzenia.  

Edwin Łazicki stwierdził, że zrobi się wspólne podziękowanie. 

Dodał o możliwości wypowiedzenia się radnych na temat projektu uchwały 

poprzez oddanie głosu, „ZA lub PRZECIW”. 

Ryszard Górnicki oznajmił, iż każdy klub może zgłosić swój projekt 

uchwały. 

Edwin Łazicki potwierdził i poprosił o złożenie wniosku. 

Ryszard Górnicki powiedział, iż bardziej podoba się tradycja ze 

Świdnicy niż z Sulechowa. W imieniu Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość 

złożył wniosek o obniżenie wynagrodzenia o 1000 zł, czyli do 3800 zł. Co 

w sumie da ok 1500 zł. Uzasadnił to stratą powiatu poprzez wybór starosty 

spoza rady. Jest to różnica w wypłacie diety radnemu, który zostałby starostą. 

Prezydent Zielonej Góry, który dysponuje budżetem 12-13 razy większym ma 

uposażenie o ok. 200 zł wyższe. Skala trudności odpowiadałaby różnicy 

wynagrodzeń. 

Ryszard Górnicki w swoim imieniu zawnioskował o symboliczną 

pensję dla Starosty w wysokości 1 zł. Uzasadnienie jest dobitne, bez ogródek. 

Starosta współpracował z kontrwywiadem wojskowym, otrzymał pseudonim 

„Uran”. Współpraca z kontrwywiadem wojskowym jest zaszczytna, ale 

starosta donosił na swoich kolegów. Został uznany kłamcą lustracyjnym przez 

sąd wyrokiem sądowym i skazany na trzy lata. Nie startował w wyborach 

samorządowych, ponieważ byłoby napisane „współpracownik TW”. 

Wystawiono na liście wyborczej człowieka o dużym zaufaniu społecznym, 

lekarza, by później zrezygnował z mandatu. To jest fakt. Starosta został 

wybrany poprzez zdradę swoich koalicjantów, czyli ciągnie się pewna cecha 

człowieka. Po ośmioletniej nieobecności zaszły ogromne zmiany 

w starostwie. W Liceum Ogólnokształcącym w Sulechowie był idolem 

Dzierżyński, to wtedy ten który donosił, TW mógł być starostą. Dziś zmiany 

zaszły o 100 %. Jest inny patron rotmistrz Witold Pilecki. Otrzymaliśmy 

lekcje patriotyzmu, przy nadaniu imienia szkole obecna była córka rotmistrza. 

Co powie się młodzieży, bo starosta jest przecież ich przełożonym nad szkołą 

ponadgimnazjalną, czy powiemy, że koledzy lub mocodawcy Starosty może 

zamordowali ich patrona. 

Edwin Łazicki zwrócił uwagę, by nie używać takich słów. 

Ryszard Górnicki powiedział, iż wyraża tryb przypuszczający a nie 

stwierdza. Zadał pytanie o młodzież z liceum wojskowego w Czerwieńsku, 

gdy stanie przed nią Starosta-TW „Uran”, kłamca lustracyjna. Czy Starosta 

powie: wystarczy donosić i być kłamcą lustracyjnym, by zostać starostą. Jak 

wychowuje się młodzież, jakie standardy są proponowane. To są fakty z 2007 

roku i za te fakty mamy płacić 10000 zł brutto miesięcznie. W radzie jest 

radny, który ma w IPN status „poszkodowanego, co On przeżył w stanie 

wojennym, wcześniej czy później. Wśród nas są synowie ofiar tamtych 

czasów, byli katowani, bez wyroku po pół roku. Dziś to ma być idol? To jest 



 9 

skandal obyczajowy, moralny na całą Polskę. Poprosił o przegłosowanie 

wniosków: 1. Wniosek radnego, 2. Wniosek Klubu radnych PiS. 

Jacek Gębicki poprosił o zakończenie dyskusji i przeprowadzenie 

głosowania. 

Edwin Łazicki poddał pod głosowanie poprzez podniesienie ręki 

wniosek najdalej idący – obniżenie wynagrodzenia Starosty do 1 zł. ZA 

wnioskiem głosowało 2 radnych : Ryszard Górnicki, Edward Szyjka, 

PRZECIW 13: Gabriela Maciejewska, Danuta Pyrtko, Leokadia Loch, 

Aleksandra Szubert, Edwin Łazicki, Czesław Hołołub, Ireneusz Plechan, Jacek 

Gębicki, Mirosław Andrasiak, Roman Bajor, Dariusz Wróblewski, Adam 

Jaskulski, Marian Cygan; WSTRZYMAŁ SIĘ: Beata Zawada, Alicja Szułcik, 

Tadeusz Cygański. 

Po dyskusji o głosowaniu następnego wniosku Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. 

ZA wnioskiem o obniżenie wynagrodzenia Starosty o 1000 zł 

głosowało 6 radnych: Beata Zawada. Alicja Szułcik, Ryszard Górnicki, 

Tadeusz Cygański, Edward Szyjka, Marian Cygan, PRZECIW: Gabriela 

Maciejewska, Danuta Pyrtko, Leokadia Loch, Aleksandra Szubert, Edwin 

Łazicki, Czesław Hołołub, Ireneusz Plechan, Jacek Gębicki, Mirosław 

Andrasiak; WSTRZYMAŁ SIĘ: Roman Bajor, Dariusz Wróblewski, Adam 

Jaskulski. 

Uchwałę Nr II.8.2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Starosty Zielonogórskiego Rada podjęła poprzez głosowanie za pomocą 

urządzeń do głosowania zgodnie z poniższym wykazem  

(załącznik nr 5). 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr   X 

3)  CYGAN Marian  X  

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard  X  

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard  X  

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty   X 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   
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11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja  X  

16)  SZYJKA Edward  X  

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy   X 

18)  ZAWADA Beata Kazimiera  X  

  

 

5. Radni jednogłośnie, przy użyciu urządzeń głosujących, 18 „ZA” 

podjęli Uchwałę Nr II.9.2018 w sprawie wyrażenia zgody na ograniczenie 

działalności leczniczej w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie 

(załącznik nr 6). 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   
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15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

6. Radni jednogłośnie za pomocą urządzeń głosujących, 18 ZA 

podjęli Uchwałę Nr II.10.2018 w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Sulechowie (załącznik nr 7). 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   
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7. Edyta Dwojak, Skarbnik Powiatu przedstawiła autopoprawki oraz 

zmiany w budżecie powiatu na bieżący rok. 

Ireneusz Plecha zapytał o sprzedaż. 

Edyta Dwojak odpowiedział, iż sprzedano dwa busy, gdyż zakupiono 

dwa nowe. 

18 „ZA” głosów przy użyciu maszyn do głosowania, Rada przyjęła 

Uchwałę Nr II.11.2018 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2018 rok, 

(załącznik nr 9). 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

8. Przy użyciu urządzeń głosujących 18 głosów „ZA” Rada przyjęła 

Uchwały Nr II.12.2018 w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”. ((załącznik nr 10). 
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Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

Ad 10. 

 

 Podtrzymano wniosek do przyszłorocznego budżetu. 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący przypomniał radnym o zabraniu kart głosujących. 

Edwin Łazicki  zamknął obrady II sesji Rady Powiatu o godz. 1445 .  
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Uwagi do protokołu: 

Ryszard Górnicki stwierdził, iż do radnych nie dotarła informacja 

o wycofaniu się radnej Danuty Pyrtko z funkcji wiceprzewodniczącej. O 

swojej rezygnacji poinformował na forum jako jedyny. 

Uwaga została przyjęta. 

 

 

Protokolant             Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zielonogórskiego 

       Jolanta Drygas.     

                             Edwin Łazicki 


